
Participatie Omgevingsvisie 2022 
Verslag gesprek jongeren op woensdag 2 februari georganiseerd door Versa Welzijn.  

Aanwezig vanuit gemeente: Samira Boukhris en Michel Beuving  

Op 2 februari zijn er gesprekken gevoerd met 5 jonge Hilversummers in de leeftijd van 10 t/m 12 jaar. 
Samen met een jongerenwerker van Versa Welzijn is er met deze kinderen gesproken over wat ze 
belangrijk vinden in de stad, en hoe Hilversum er in de toekomst eruit zou moeten komen te zien. In 
de toekomst denken is nog best moeilijk. Wel denken de kinderen verder dan de grenzen van 
Hilversum. En zijn ze erg benieuwd hoe hun input bij de gemeente terecht komt en of daar wat mee 
wordt gedaan. 

Hilversum is een leuke stad. Eigenlijk zijn ze wel tevreden. Ze vinden het wel een beetje gek dat er 
geklaagd wordt over geluidsoverlast bij speeltuinen. Deze zijn immers om te spelen en omwonende 
hebben ervoor gekozen om bij een speeltuin te wonen. Er zijn meerder speeltuinen in de buurt maar 
de dichtstbijzijnde zou wel wat meer speeltoestellen kunnen krijgen. Voor de toekomst zou het fijn 
zijn als er een plek buiten was voor oudere jongeren waar ze kunnen ‘hangen’. En een waterpark met 
zwembaden en glijbanen. 

Een schone stad is heel belangrijk en wordt meerdere keren genoemd. Daar willen ze zelf ook wel 
aan meewerken. Bijvoorbeeld door jaarlijks samen de stad schoon te maken. Daarnaast is het 
belangrijk dat er mooie, grote, betaalbare huurwoning zijn. Dan hoef je ook niet naar een andere 
stad te verhuizen. Maar ook wonen in een appartement wordt genoemd. Het liefst wonen ze in een 
straat zonder auto’s. Parkeren kan dan op de hoek bij een parkeerplaats. 

Ouders hebben wel een auto nodig om bijvoorbeeld naar hun werk te gaan. Mensen kunnen wel 
normaler en veiliger rijden. Nu rijden auto’s soms wel gevaarlijk. De kinderen zelf fietsen veel. Om 
naar school te gaan maar ook af en toe fietstochtjes met de ouders. Dat sommige wegen geen 
fietspad hebben is vervelend. Maar wordt niet als gevaarlijk ervaren. 

Voor een beter milieu zouden ze jaarlijks via de school plantjes kunnen planten. Er is wel een 
themaweek geweest over klimaat maar daar wordt verder niet veel over gesproken. 
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